
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích.

Ze dne 10.10.2023.


Přítomni: J. Šindelář, M. Bereznaj, L. Jandíková, M. Roženský

Omluveni:


——————————————————

Stanovisko města k poslednímu zasedání: 

1) cesta v Doubravicích u žst. Semtín nevede do podchodu, ale k bývalému železničnímu přejezdu. Nelze ji 
tedy opravit, ale postavit znovu. Zároveň se musí vyřešit vjezd do zahrádek, případně parkování a cesta ve 
směru od nadjezdu i od Doubravic. Navrhuji řešit jako investiční akci s projektem a stavebním povolením. A 
tyto dotčené pozemky patří nejrůznějším vlastníkům.
2) údržba zeleně se řídí pasportem zeleně v rámci města Pardubice, dle intenzitních tříd, tráva stejně jako 
keře by se museli udržovat.
3) děkujeme za návrh.
4) údržbu stromů provedeme, údržba zeleně se řídí pasportem zeleně v rámci města Pardubice, dle 
intenzitních tříd.
5) úřad tento požadavek předá vedení MO VII.
6) úřad tento požadavek předá vedení MO VII.
7) firma TOI TOI se za nedopatření omluvila, smluvně je servis zajištěn jednou týdně, při zjištění nedostatku 
prosíme kontaktovat úřad obratem !
8) bylo požadováno na SÚS kraje
9) domníváme se, že dopravních značení ke snížení rychlosti je v místě dostatek.
————————————————————————————————————-


Nové náměty a připomínky: 

1. Lokalita Zelené Doubravice - Investor se snaží prodat parkovací místa u silnice. Je to v souladu 
s výstavbou? Nebylo v podmínkách města i vybudování volných parkovacích míst?


2. Lokalita Zelené Doubravice - Nepořádek po stavebních dělnících při výstavbě nových domů - 
poházené kuřecí kosti v trávě jsou nebezpečné pro psy. Bylo by prosím možné investora 
napomenout?


3. Byla by možnost vzniku nových parkovacích míst v místě kde bývá přistaven kontejner? 
Prodloužit záliv o cca 10-15 metrů.


4. Údržba hřiště - prorůstá tráva na hrací plochu, roztrhané sítě a trčící ocelová lanka - nebezpečí 
úrazu. Bylo by možné to prosím opravit?


5. Bylo by možné poskytnout městský prostor jako zázemí pro kulturní akci? Včetně toalet a 
elektřiny na 16.12. - Zpívání pod stromem. Hasiči podávají žádost.


6. U kontejnerů na baterie a textil (vedle hospody) - bylo by možné umístit informační tabuli, že je 
zde zákaz hromadění odpadu?


7. Prosíme obnovit dopravní značení mezi mezi č.p. 35 a 36. Značka zákaz vjezdu (mimo dopravní 
obsluhu) není čitelná a začínají tam parkovat auta a blokují tak místní.


8. V rámci budoucí rekonstrukce cesty k zahrádkám prosíme vyřešit neprůjezdnost aut.


Příští jednání: 7.12.2023

Zapsal: Jan Šindelář



